

5D

HANOI - HALONG + TAM COC

(Overnight Cruise)

(Valid Till : Dec 2018)



| | |
|--------------|---|
| Day 1 | Arrival Hanoi (MOB) |
| | Arrive at Noi Bai Int'l airport, welcome by our Driver & Tansfer to hotel for check-in. Overnight in Hanoi. |
| Day 2 | Hanoito Halong (Overnight Cruise) (Breakfast, Lunch, Dinner) |
| | 0730: pick you up and send to the meeting point for joining with other tourists. 0815: Leave Hanoi for Halong City by modern bus. Get on Junk Boat and enjoy a welcome drink and lunch of savory local seafood. Check into your cabin and start cruising around the bay to see the amazing karsts with different formations: Lion, Tea Pot, Toad, Dau Nguoi (Human Head) islet, and then stop for a walk through the "Amazing Cave". There will be time for swimming and sunbathing after the boat achors at a clean calm sea. Enjoy a Wonderful sunset dinner in our beautiful restaurant before retiring to the comfort of your cabin. O/N in Junk Cruise |
| Day 3 | Halong Bay- Hanoi (Breakfast, Lunch, Dinner) |
| | Breakfast. Keep crusing. Kayaking OR visit floating House. Arrive in Halong City at 11.30am. After lunch. Return to Hanoi and arrive in Hanoi around 4pm. Overnight in Hanoi |
| Day 4 | Hanoi- Tam Coc (Ninh Binh) (Breakfast, Lunch, Dinner) |
| | Leave Hanoi for Ninh Binh , enjoy the beautiful sceneries of the rural areas on the way, 10 am arrive Hoa Lu , visit the two temples of King Dinh and King Le in 10 th century. After lunch, get on bamboo boat – rowed by local peoplein Hoang Long River to visit Tam Coc (Three Caves) , on the way, have chance to see the paddy field. Back to harbour and transfer back to Hanoi. Free for shopping at Old Quarter and Dong Xuan Wholesale Market. O/N Hanoi ✈ |
| Day 5 | HanoiSingapore (Breakfast) |
| | Breakfast. Free at leisure . The DRIVER will transfer you to airport for your flight back to Singapore. |

5D

河內-下龍灣(船上入住)+三谷碧洞

| | |
|------------|---|
| 第一天 | 新加坡 河內 (机上用餐) |
| | 怀着滿心的期待搭乘豪華班机飞往河內。抵达河內机場，由 司机 迎接您前往酒店休息. 夜宿河內 |
| 第二天 | 河內 - 下龍灣 (船上入住) (早, 午, 晚餐) |
| | 0730 前往下龍灣 所需的車程大約為三個半小時。抵达下龍市，前往理手続, 上木制遊船暢遊下龍灣。 1245 : 遊船开始起航，下龍灣美丽景色即現眼前，令人叹为观止。 1300 : 在船上享用新鲜海鲜午餐 1330 : 随即暢遊下龍灣，奇形怪狀的小島：獅子，茶壺，青蛙，人頭等出现在你眼前。遊客將會參觀 钟乳洞 ，或在 海滩游泳 1730 : 欣赏美丽的夕阳下山 1930 : 在星光下享用晚餐 . 2100 : 月晚可垂钓，在木船上度过一个难忘的夜晚 |
| 第三天 | 下龍灣 - 返回河內 (早, 午, 晚餐) |
| | 在船上用過咖啡，茶及小点心后，继续航行，参观水上鱼村，风景秀丽。奇形怪狀的小島等出现在你眼前。过后在船上用早餐即午餐后， 11.30am 回到下龍市，返回河內。到達河內大約 1600hrs 。自由活动。夜宿河內 |
| 第四天 | 河內 - 三谷洞 (碧洞) (早, 午, 晚餐) |
| | 前往华闾- 三谷，在路上享受着农村的美丽的风景。 10.30 : 到达宁平省后，将参观华闾 - 越南的古代都城。我们将参观亭王庙和乐王庙。找出这两个王在中国的战争英雄的历史。在那之后，我们去三谷（远华闾 10 公里）。午餐于当地餐厅。午餐后，乘坐竹船（由当地人民划）- 游览三谷（三窟：三个巨大的洞穴。大约需要两个小时的时间，见证当地渔民，村民生活，当然，引人注目的是著名的石灰岩岩溶地层中的三谷。 16.00 : 我们坐的车回来河內 |
| 第五天 | 河內 新加坡 (早) |
| | 早餐后，自由活动。由 司机 送您前往河內机場办理離境手續。 |

| Hotel | 2 | 3 | 4-5 | 6-8 | 9-10 | 11-15 | 16-19 | 20-24 | 25-29 | 30-35 | S.Sup |
|------------------------------------|-----|-----|-----|-----|------|-------|-------|-------|-------|-------|------------|
| Hanoi: Moon View II hotel3* | | | | | | | | | | | |
| Halong: Lavender cruise 3* | 442 | 355 | 401 | 347 | 333 | 314 | 301 | 292 | 288 | 284 | 96 |
| Ninh Binh: Yen Nhi hotel 3* | | | | | | | | | | | |
| Hanoi: Chacedony hotel4* | | | | | | | | | | | |
| Halong: Lavender cruise 3* | 488 | 402 | 443 | 389 | 375 | 356 | 343 | 334 | 329 | 324 | 137 |
| Ninh Binh: Vissai hotel 4* | | | | | | | | | | | |

Tour Price Includes:

- Hotel accommodation with breakfast (Based on Twin Sharing)
- Private transportation and tours with English or Mandarin speaking guide.
- Boat trip and Cruise as mentioned in itineraries
- Entrances fees + sightseeing as indicated.
- Meals (Vietnamese food chinese) at local restaurant as specified in the program.
- Bottle of water available on coach (02 bottle/pax/day)

Tour Price Excludes:

- International Air tickets
- Personal expenses
- Tip is 2usd/pax/day

All other accounts are not mentioned in the above inclusion

[Click here to Submit Enquiry](#)

(AST-140917)